

Bits & Pieces

A glimpse of what Heritage Resorts has been up to



**HERITAGE
RESORTS**
BEL OMBRE • MAURITIUS

#03

Photo credit: @rachel.colsaerts

NEWS OF THE MONTH

Heritage Resorts has launched the "FoodWise project" which allows guests to reduce their environmental footprint while leaving a positive social impact by contributing Rs 100 per person and per stay. FoodWise is a social enterprise created in November 2018 with the mission of reducing food waste and food insecurity in Mauritius.

Heritage Resorts a lancé le projet FoodWise qui offre à ses clients la possibilité de laisser un impact social positif derrière eux tout en réduisant leur empreinte environnementale en contribuant à hauteur de Rs 100 par personne et par séjour. FoodWise est une entreprise sociale créée en novembre 2018 avec pour mission de réduire le gaspillage et l'insécurité alimentaire à Maurice.

On the 29th of February, the Heritage C Beach Club was on fire! Happy hour, live music with the participation of the local band Carpe Diem, resident DJ to end the evening in style, all the ingredients were combined for a pleasant time with friends and family.

Le 29 février dernier le Heritage C Beach Club était en folie ! Happy hour, musique live avec la participation du groupe local Carpe Diem, DJ résident pour finir la soirée en beauté, tous les ingrédients étaient réunis pour passer un agréable moment en famille ou entre amis.

Last month, gastronomy was in the spotlight at Heritage Le Château with a Valentine's Day dinner made of caviar, langoustine and scallops that awakened the taste buds of the guests, followed by an exceptional four-handed dinner on the 19th of February by two Michelin-starred French Chef David Toutain accompanied by Dany, the Chef of Heritage Le Château.

Le mois dernier, la gastronomie était à l'honneur à Heritage Le Château avec un dîner de la Saint Valentin composé de caviar, langoustine et noix de Saint Jacques qui a mis les papilles des convives en éveil suivi d'un dîner à 4 mains d'exception le 19 février avec en cuisine, le Chef français doublement étoilé Michelin David Toutain accompagné de Dany, le Chef d'Heritage Le Château.



THROUGH THE EYES OF OUR GUESTS ...

En Images ...



CULTURAL CELEBRATIONS

Célébrations Culturelles

25 March: Ougadi
01 May: Labour Day

LA MINUTE ÉCOLO

Don't use plastic water bottles

N'utilisez pas de bouteilles d'eau en plastique

FROM THE BLOGS & OTHER PLATFORMS

// BLOG //



5 PLACES TO VISIT AROUND THE HERITAGE BEL OMBRE ESTATE

From gorgeous landscapes to sites of historical interest, the South of Mauritius has plenty of wonders in store. The region's natural assets and unspoiled beauty are certain to seduce you.

[READ MORE...](#)

5 LIEUX INCONTOURNABLES AUTOUR DU DOMAINE HERITAGE BEL OMBRE

Le Sud de l'île Maurice a plus d'une merveille à vous faire découvrir ! Entre superbes panoramas et lieux historiques, laissez-vous envoûter par la beauté sauvage et les atouts naturels de cette région encore préservée.

[LIRE PLUS...](#)

// YOUTUBE //



GOLF TIPS : BACKSWING ROTATION FOR MORE POWERFUL DRIVES (EPISODE 1)

// CLIPPINGS - PRESS RELEASES //



MARK YOUR DIARY FOR WELLNESS FESTIVAL MAURITIUS THIS MAY
[THE WORDROBE](#)



HOW THE MAURITIUS WELLNESS FESTIVAL WILL PLACE YOU IN THE HEART OF THE NATURAL WORLD | [FORBES](#)

// SOCIAL MEDIA - FEATURED //

Posts of the Month





**HERITAGE
RESORTS**
BEL OMBRE • MAURITIUS

CONTACT

Candice Couacaud Yon

Manager - Communication & PR

E: candice.yon@vlh.mu

Julie Daruty

Communication Executive

E: julie.daruty@vlh.mu

Shailen Chuttoor

Manager - Digital Technology

E: shailen.chuttoor@vlh.mu

Roshnee Coomar

Digital & Web Coordinator

E: roshnee.doma@vlh.mu



www.heritageresorts.mu